
O zakonu o združenem delu
Delegati družbeaopolitičnega zbora in zbora zdnižene-

ga dela so na skupnem zasedanju oblikovali stališča do
predloga za izdajo zakona o spremembah in dopolnitvah
zakona o združenem delu z osnutkom zakona. Predsed-
nik republiške komisije za spremljanje zakona o združe-
nem delu dr. Janez Sinkovec je uvodoma predstavil
spremembe in dopoloilve. Delegati so svoja stališča in
pripombe podali pisno pa ludi ustno - pripombe OK
ZSMS so bile kar obsežne, pripombe pa je dal tudi odbor
za družbenopolitični sistem družbenopolitičnega zbon.

Izpostavljeno je bilo vrsto ugotovitev, še posebej pa
znova opozorjeno na pretinno noijniranosl, zatorej niso
bila osamljena mneaja, da predlagane spremembe in
riopolnitve prav golovo ne bodo pripomogle k odpravi
tega pojava. Z zakonodajo bi morali zagotovili trajnejši
sist ;m odnosov, ne pa reievati le trenutnih problemov.
Vsckakor bi kazaio rešitve, tudi predlagane preizkusiti v
praksi.

Sicer pa so delegati ocenili postopek za spremembo
ZZD kot neprimeren in so predlagali, naj se zakon
spreminja šele po sprejemu ustavnih sprememb, kar po-
meni, da naj sc temu ustrezno prilagodi tudi najSirša
javna razprava.

Pripombe delegatov na razvojne načrte
gostinstva •*

Delegati menijo, da je premalo gostiln oz. lokalov,
kjer bi lahko hitro dobili topel obrok, v glavnem strežejo
samo pijačo. Gostiln, ki imajo kompletno ponudbo s
hrano in morebitnimi prenočišči, je vse manj. Je pa
vedno več bifejev, kjer se na lahek in hiter način pcvrae-
jo sredstva, manj je vlaganj ipd.

Prednost naj bi dajali kvalitetni ponudbi in zmanjševa-
nju pridobitnih motivov. V načrte je potrebno vključiti
tudi ponudbo kmefkega turizma in kmetij odprtih vrat,
saj je tudi to dopolnila oblika goslinstva. V oči bodejo
tudi bifeji Mercatorja in ABC Pomurka, ki bi lahko
nudili toplo malico, saj veliko OZD nima svojih menz oz.
obralov dmžbene prehrane.

Pri odpiranju novih, ali pa raziiritvi obstoječih, bodo
imeli prednost in doloiene olajSave tisti, ki bodo imeli
kompletno ponudbo. Torej naj ne bi bifeji ne imeli
nobenih olajSav niti pri nakupih, niti pri bančnih kre-
ditih.

Podpiralo pa se bo tudi združevanje sredstev in pove-
zovanje družbenega z zascbnim sektorjem. Glede šolanja
je potrebno zagotoviti najprej kvaliteto, saj je terau dan
premajhen poudarek. . BOJAN PRESTOR


